



## Guidance and Support: Navigating the Burial Process with Care and Compassion

At CELEBRATION of Life, Green Cemetery, we will offer a serene and environmentally conscious resting place for the departed. Our commitment to preserving the beauty of nature, providing a sustainable burial option and helping the spirits go towards the light is at the core of our mission. We recognize the importance of preserving the memories and legacies of those we have lost, while also caring for the Earth we all share.

We have prepared a comprehensive document to guide you through the necessary steps following someone's passing.

We have included instructions on how to get in touch with us and the process involved in transferring the urn / ashes / body to our green cemetery. Our aim is to provide you with a comprehensive resource that simplifies the funeral arrangements and helps you honor your loved one's wishes with ease. We want you to know that we are here for you and that we are committed to supporting you through this moment of life.

Should you have any questions or require additional assistance, please do not hesitate to reach out to us. Our compassionate team is ready to lend a helping hand and provide the guidance you need.

*Monique Saulnier and Renelle Allain*

Life- CELEBRATION - de la vie

How to reach us: Always check the website for the most updated version of the information.

**Website:** <https://www.celebrationgreencemetery.com/>

**Phone Number:** 1-506-961-5082

**Email Address:** [info@celebrationgreencemetery.com](mailto:info@celebrationgreencemetery.com)

**Physical Location:** 965 Renauds Mills Road, Renauds Mills, New-Brunswick, Canada

**Mailing address:** 104 chemin Girouardville, unit 1, Bouctouche nb, E4S3G8

Hours of availability

Monday-Friday : 9 am -18h00pm

\*\*\*\* If you call outside the times of availability or if we do not answer, please leave us a detailed message and we will get back to you as soon as possible. For immediate assistance and emergencies, text 15067433768. Someone will reach out to you right away.



## Here are the main steps to take

### **1. Notification of Death:**

- Contact the appropriate authorities, such as the local police department or emergency services to report the death.
- If the death occurs in a healthcare facility, notify the staff who will guide you through the necessary procedures.

### **2. Legal Documentation:**

- Obtain the death certificate from the attending physician or medical examiner. This document is typically necessary for various legal or administrative purposes. (This a link for New-Brunswickers [https://www.2.gnb.ca/content/gnb/en/services\\_renderer.201545.Death\\_Registration.html](https://www.2.gnb.ca/content/gnb/en/services_renderer.201545.Death_Registration.html)) you are from New-Brunswick)
- Collect any additional required legal documents, such as cremation authorization, based on local regulations.

### **3. Funeral Arrangements:**

- At the green cemetery, as of now, we only bury ashes in biodegradable urns. Coordinate with your local crematorium to make the necessary arrangements, including transportation of the ashes.
- Specify to that company that you want the ashes in our biodegradable urn. We will ship our urn to them and they will return the urn with the ashes to us in time for the burial. If you would rather the ashes come to you and that you bring them yourself to us, that is an option too.
- Reach out to us to advise us of the death and we will plan the burial as the deceased has wished. Please provide us with any legal documents such as their will, if they have one, to respect their final wishes.
- Please share the information you wish to share with us to feature on our website using the existing template. We will take care of uploading the information of the deceased on our platform.
- We will have a QR code that links the information that will serve as a legacy on a plaque that can be hung on a tree chosen in the cemetery or you can bring it with you to hang elsewhere.

### **The burial: Respecting the wishes of your loved one while honoring their unique burial service requests with care and documentation.**

We hold utmost respect for the individuality and wishes of your loved one throughout the burial service process. We are committed to honoring their desires to the best of our ability while upholding the principles outlined in our code of conduct, as detailed in our terms and conditions. If discussions regarding their burial preferences took place prior to their passing, we would have diligently recorded and retained that information. However, in case where such discussions did not occur, we kindly request that you communicate their wishes to us. If there is a legally binding document, such as a will, specifying their desired arrangements, we kindly ask for proof of such documentation. By doing so, we ensure that we maintain the highest level of integrity and adhere to the intentions of your loved one while respecting the boundaries set forth in our policies.

### **4. Additional Support and Resources:**

For additional support and services, please connect to our website for other relevant resources that may be helpful for families coping with loss.



## "Orientation et soutien : Naviguer le processus d'inhumation avec soin et compassion"

Avec CÉLÉBRATION de la Vie, au Cimetière Vert, nous offrons un lieu de repos serein et respectueux de l'environnement pour les défunts. Notre engagement à préserver la beauté de la nature, à offrir une option d'inhumation durable et à aider les esprits à aller vers la lumière est au cœur de notre mission. Nous reconnaissons l'importance de préserver les souvenirs et les héritages de ceux que nous avons perdus, tout en prenant soin de la Terre que nous partageons tous.

Nous avons préparé un document complet pour vous guider à travers les étapes nécessaires après le décès d'une personne.

Nous avons inclus des instructions sur la façon de nous contacter et sur le processus de transfert de l'urne / des cendres / du corps vers notre cimetière vert. Notre objectif est de vous fournir une ressource complète qui simplifie les arrangements funéraires et vous aide à honorer facilement les souhaits de votre être cher. Nous voulons que vous sachiez que nous sommes là pour vous et que nous nous engageons à vous soutenir en ce moment de vie.

Si vous avez des questions ou avez besoin d'une assistance supplémentaire, n'hésitez pas à nous contacter. Notre équipe compatissante est prête à vous prêter main-forte et à vous fournir l'orientation dont vous avez besoin."

*Monique Saulnier and Renelle Allain*

Life- CELEBRATION - de la vie

Comment nous joindre: Visitez notre site web pour des renseignements à jour.

**Site web:** <https://www.celebrationgreencemetery.com/>

**Numéro de téléphone:** 1-506-961-5082

**Adresse courriel:** [info@celebrationgreencemetery.com](mailto:info@celebrationgreencemetery.com)

**Lieu physique:** 965 Chemin Renauds Mills, Renauds Mills, New-Brunswick, Canada

**Adresse postale:** 104 chemin Girouardville, unité 1, Bouctouche nb, E4S3G8

Heures de disponibilité

Lundi - vendredi: 9h00 -18h00

\*\*\*\* Si vous appelez en dehors des horaires de disponibilité ou si nous ne répondons pas, merci de nous laisser un message détaillé et nous vous répondrons dans les plus brefs délais. Pour une assistance immédiate et des urgences, envoyez un texto au 15067433768. Quelqu'un vous contactera immédiatement.



## Voici les étapes principales à suivre.

### **1. Notification de décès :**

- Contacter les autorités compétentes, telles que le service de police local ou les services d'urgence, pour signaler le décès.
- Si le décès survient dans un établissement de santé, informez le personnel qui vous guidera dans les procédures nécessaires.

### **2. Documentation légale :**

- Obtenez le certificat de décès auprès du médecin traitant ou du médecin légiste. Ce document est généralement nécessaire à des fins légales ou administratives. (Voici un lien pour les Néo-Brunswickois : [https://www2.gnb.ca/content/gnb/fr/services/services\\_renderer.201545.Registration\\_des\\_deces.html](https://www2.gnb.ca/content/gnb/fr/services/services_renderer.201545.Registration_des_deces.html))
- Rassemblez tout autre document légal requis, tel qu'une autorisation de crémation, conformément aux réglementations locales.

### **3. Arrangements funéraires :**

- Au cimetière vert, pour le moment, nous n'enterrons que des cendres dans des urnes biodégradables. Coordonnez avec votre crématorium local pour prendre les dispositions nécessaires, y compris le transport des cendres.
- Spécifiez à cette entreprise que vous souhaitez les cendres dans notre urne biodégradable. Nous leur enverrons notre urne, et ils nous la retourneront avec les cendres à temps pour l'inhumation. Si vous préférez que les cendres vous parviennent et que vous les apportiez vous-même, cela est également possible.
- Contactez-nous pour nous informer du décès, et nous planifierons l'inhumation comme l'a souhaité le défunt. Veuillez nous fournir tout document légal tel que leur testament, s'ils en ont un, afin de respecter leurs dernières volontés.
- Veuillez partager les informations que vous souhaitez voir figurer dans la rubrique dédiée sur notre site Web en utilisant le modèle existant. Nous nous chargerons de publier les informations sur le défunt sur notre plateforme.
- Nous ferons réaliser un code QR menant à un lien incluant les informations servant d'héritage sur une plaque pour ensuite accrocher à un arbre choisi dans le cimetière, ou vous pouvez l'apporter vous-même pour l'accrocher ailleurs.

### **L'inhumation : Respecter les souhaits de votre être cher tout en honorant ses demandes spécifiques de service funéraire avec soin et documentation.**

Nous avons le plus grand respect pour l'individualité et les souhaits de votre être cher tout au long du processus de service funéraire. Nous nous engageons à honorer leurs désirs du mieux que nous le pouvons tout en respectant les principes énoncés dans notre code de conduite, détaillé dans nos termes et conditions. Si des discussions sur leurs préférences d'inhumation ont eu lieu avant leur décès, nous aurions consciencieusement enregistré et conservé ces informations. Cependant, dans le cas où de telles discussions n'auraient pas eu lieu, nous vous prions de nous communiquer leurs souhaits. Si un document légalement contraignant, tel qu'un testament, spécifie leurs arrangements désirés, nous vous prions de nous fournir une preuve de cette documentation. Ce faisant, nous veillons à maintenir le plus haut niveau d'intégrité et à respecter les intentions de votre être cher tout en respectant les limites fixées dans nos politiques.

### **4. Soutien et ressources additionnels :**

Pour un soutien et des services supplémentaires, veuillez consulter notre site Web pour d'autres ressources pertinentes qui pourraient être utiles aux familles confrontées à une perte.

